
 

 

                      

Z Á P I S 
 

z 6. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané  

dne 09. 11. 2016 
  

 

 

Dne 09. 11. 2016 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené 

Radou města Karlovy Vary. 

 

 Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, 5. patro 

 Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15.00 hodin a skončeno v 16.45 hodin 

Přítomni:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Věra Bartůňková, Mgr. Vladimír 

Hůrka, Zdeněk Slába, Ivan Pelc, Jiří Dietz 

Ing.  Omluveni: Jaroslav Kubricht, Ing. Jiří Rezek 

 Neomluveni:   /  

 Hosté:   Mgr. Jiří Klsák – náměstek primátora     

    Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

    Mgr. Bohumil Řezáč – metodik tělesné výchovy – k bodu č. 4 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z 5. jednání komise ze dne 14. 09. 2016 

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 14. 09. 2016 

4. Výuka TV na školách a ukázka sportovního kalendáře 

5. Místní akční plány vzdělávání (MAP) – informace o možnosti čerpání finančních 

prostředků z Evropské unie 

6. Průběžné informace o tvorbě rozpočtu na rok 2017  

7. Vánoční trhy 2016 – spolupráce MŠ a ZŠ s pořádající agenturou 

8. Informace o počtech dětí v MŠ a počtech žáků v ZŠ  

9. Různé, diskuze 

10. Návrh usnesení 

11. Závěr  

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Jan Poula.  
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1.  Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

 

 

2.  Schválení zápisu z 5. jednání komise ze dne 14. 09. 2016 

 

Zápis č. 5 / 2016 ze dne 14. 09. 2016 byl schválen v předloženém znění. 

 

Hlasování:  

pro:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Věra Bartůňková, Mgr. Vladimír 

Hůrka, Zdeněk Slába, Ivan Pelc, Jiří Dietz 

proti:  nikdo   

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 14. 09. 2016 

 

Byla provedena kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání komise, které se konalo dne 14. 09. 

2016. Usnesení bylo splněno. 

 

Paní Věra Bartůňková informovala členy komise o průběhu jednání Rady města Karlovy Vary, 

která se konala ve dnech 20. 09. 2016 a 27. 09. 2016 a která se týkala vydání souhlasného 

stanoviska se zřízením a působením nové základní školy (ScioŠkola) v Karlových Varech.   

  

 

4.  Výuka TV na školách a ukázka sportovního kalendáře  

 

Mgr. Bohumil Řezáč seznámil členy komise se současným pohledem na výuku tělesné 

výchovy ve školách. Komise byla rovněž informována o vydání kalendáře sportovních aktivit 

na rok 2017. 

 

Komise školství, vzdělávání a demografie vzala na vědomí informaci Mgr. Bohumila Řezáče o 

výuce tělesné výchovy ve školách a informaci o vydání kalendáře sportovních aktivit na rok 

2017. 

 

Hlasování:  

pro:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Věra Bartůňková, Mgr. Vladimír 

Hůrka, Zdeněk Slába, Ivan Pelc, Jiří Dietz 

proti:   nikdo 

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 
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5.  Místní akční plány (MAP) – informace o možnosti čerpání finančních prostředků z EU 

 

Vedoucí odboru Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o průběhu zpracování 

místních akčních plánů rozvoje vzdělávání a o možnostech čerpání finančních prostředků z EU.  

 

Místní akční plán vzdělávání pro správní obvod ORP Karlovy Vary připravuje MAS Sokolovsko 

o.p.s. Na jednání Řídícího výboru projektu, které se uskutečnilo dne 22. 09. 2016, byl schválen 

„Strategický rámec priorit MAP do roku 2023“, který představuje souhrn priorit a cílů území 

v oblasti výchovy a vzdělávání a soupis záměrů na investiční akce.   

 

 

6.  Průběžné informace o tvorbě rozpočtu na rok 2017  

 

Vedoucí odboru Ing. Bc. František Škaryd seznámil členy komise s přípravou rozpočtu na rok 

2017. O celkové výši rozpočtu a výdajích v jednotlivých rozpočtových kapitolách nadále 

probíhají jednání. Rozpočet pro oblast školství byl projednáván ve Finančním výboru, tohoto 

jednání se zúčastnil náměstek primátora Mgr. Jiří Klsák a vedoucí odboru Ing. Bc. František 

Škaryd.  

 

 

7.  Vánoční trhy 2016 – spolupráce MŠ a ZŠ s pořádající agenturou 

 

Předseda komise Mgr. Jan Poula informoval členy komise o konání vánočních trhů. V letošním 

roce se trhy budou konat na prostranství před hotelem Thermal. Organizátorem trhů je 

společnost KV CITY CENTRUM, s.r.o. Pořádající společnost oslovila ředitelky mateřských škol 

a ředitelky a ředitele základních škol, zda by měli zájem zorganizovat vystoupení dětí a žáků na 

této akci.  

 

Členové komise pozitivně zhodnotili záměr organizátora zapojit do příprav doprovodného 

kulturního programu vánočních trhů mateřské a základní školy a v rámci této akce prezentovat 

šikovné a nadané děti z karlovarských škol. 

 

 

8.  Informace o počtech dětí v MŠ a počtech žáků v ZŠ  

 

Komise ŠVD se zabývala demografickým vývojem v Karlových Varech, počtem dětí 

v mateřských školách a počtem žáků v základních školách, které zřizuje Statutární město 

Karlovy Vary.  

 

Na základě podkladů zpracovaných odborem kultury, školství a tělovýchovy informoval 

předseda komise Mgr. Jan Poula členy komise o počtu dětí v mateřských školách a počtu žáků v 

základních školách v Karlových Varech. Počty dětí v mateřských školách mají klesající tendenci 

(vrcholu bylo dosaženo ve školním roce 2012/2013), počty žáků v základních školách se 

postupně zvyšují. 
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Počty dětí v MŠ: 

Školní rok 2011/2012    1 466 dětí 

Školní rok 2012/2013    1 518 dětí 

Školní rok 2013/2014    1 504 dětí 

Školní rok 2014/2015    1 435 dětí 

Školní rok 2015/2016    1 416 dětí 

  Školní rok 2016/2017    1 330 dětí 

 

Počty žáků v ZŠ: 

Školní rok 2011/2012    3 523 žáků 

Školní rok 2012/2013    3 557 žáků 

Školní rok 2013/2014    3 720 žáků 

Školní rok 2014/2015    3 852 žáků 

Školní rok 2015/2016    4 025 žáků 

Školní rok 2016/2017    4 098 žáků 

 

V souvislosti se snižujícím se počtem dětí v mateřských školách jsou rozšiřovány aktivity 

v oblastech přijímání handicapovaných dětí; nově od školního roku 2016/2017 byly na dvou 

odloučených pracovištích mateřských škol otevřeny speciální třídy pro děti již od dvou let věku.   

 

 

9.  Různé, diskuze 

 

   Náměstek primátora Mgr. Jiří Klsák a vedoucí odboru Ing. Bc. František Škaryd poskytli 

podrobné informace k situaci na Základní škole Jana Amose Komenského, Karlovy Vary, 

Kollárova 19. Problematika byla obsáhle diskutována. 

 

Komise školství, vzdělávání a demografie vzala na vědomí informaci o učiněných opatřeních a 

současné situaci na Základní škole Jana Amose Komenského, Karlovy Vary, Kollárova 19. 

 

Hlasování:  

pro:  Mgr. Jan Poula, Mgr. Miroslav Peer, Věra Bartůňková, Mgr. Vladimír 

Hůrka, Zdeněk Slába, Ivan Pelc, Jiří Dietz 

proti:   nikdo 

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 
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Termín příštího jednání komise se bude konat dne 15. 02. 2017 od 15.00 hodin v zasedací 

místnosti Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21, 1. patro.  

 

Dne: 10. 11. 2016 

 

 Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise    _____________________ 

               

          

 

         _____________________ 

            Mgr. Jan Poula  

            předseda komise 


